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Razprava
o gospo-
darstvu

Na razširjeni seji izvršne-
ga odbora občinske konfe-
rence Socialistične zveze de-
lovnega ljudstva Bežigrad,
ki je bila 15. januarja, so
nazpravljali o ekonomskih
izhodiščih v Ljubljani za le-
to 1970 ter razpravljali o
ekonomskih izhodiščih v Lju-
bljani za leto 1970 ter o pri-
pravah na javno razpravo
o statutih občinske in mest-
ne skupščdne

Ko so govorili o gospo-
darstvu v Ljubliani, je bilo
največ razprave o predlogu
komunalnih organizacij Me-
stni vodovod, Kanalizacija,
Snaga), da bi zvišale tarife
za vodo, kanalizacijo in od-
voz smeti za 100 odstotkov.
Omenjene komunalne orga-
nizacije so namreč predlo-
žile skupščinam razvojne
programe za prihodnjih pet
let kjer predvidevajo obsež-
na invsticijska vlaganja. S
tem, da bi uvedli ekonom-
ske cene, bi dobile lastna
sredstva, ki bi jim omogoča-
la razširjeno reprodukcijo.

Udeleženci so v razpravi
menili, da tarif ne bi smeli
povečati naenkrat, temveč
pastopoma, tako kot je bilo
pri stanarinah. Komunalne
organizacije bi morale ob-
dane seznaniti s svojimi pro-
grami. da bi vedeli, kaj bo-
do s tem denarjem naredili.
Tako bi tudi laže ocenili, če
so njihove zahteve upraviče-
ne. Poudarili so še, da spre-
memba tarif za odvoz smeti
(za stanovanjske površine)
ai utemeljena, glede vode pa
je treba občane vprašati, če
želijo, da bo tudi v prihod-
nje taksna kot je zdaj (kaj-
tj položa.i bo fe čez neka.i
let kritičen) in jim poveda-
ti, koliko to stane.

Rasolucija o gospodarskem
razvoju predvideva, da se bo
letos povečal družbeni pro-
izvod za 6,5 do 7,5 odst., in-
dustrijska proizvodnja za 9
do 10 odstotkov, zaposlenost
pa za 3 odstotke. Računajo,
da bo ljubljansko gospodar-
stvo, kd ima ugodnejšo stru-
kturo, doseglo še boljše re-
zultate.

Obremenjenost gospodar-
stva v Ljubljani bo letos
nekoliko visja, čeprav je zve-
za znižala prispevek od o-
sebnih dohodkov (za 0,3 od-
stotka). Večji pa bo pris-
pevek za Temeljno izobraže-
valno skupnost (za 0,45 od-
stotka), da bi rešili proble-
me vzgoje in izobraževanja-


